
 

 

Αθήνα, 13 Μαΐου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: τον Υπουργό Εσωτερικών 

  τον Υπουργό Οικονομικών 

  τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

Θέμα: Ενημέρωση για αξιοποίηση έκτασης στον Κορυδαλλό μετά τη 

μετεγκατάσταση των φυλακών 

Σε συνέχεια της με Α.Π. 415/12-10-2020 ερώτησής μου αναφορικά με την 

«αξιοποίηση της έκτασης στον Κορυδαλλό μετά την μετεγκατάσταση των 

φυλακών Κορυδαλλού», ενημερώθηκα με το υπ’ αριθμ. 73951/04-11-2020 

έγγραφό σας πως είχατε ζητήσει στοιχεία από την Περιφέρεια Αττικής και το 

Δήμο Κορυδαλλού (Α.Π. 68708/19-10-2020) 

Αναμένοντας να μου προωθήσετε τις σχετικές απαντήσεις, επανέρχομαι στο 

θέμα καθώς η μετεγκατάσταση των Φυλακών Κορυδαλλού προβλέπεται να έχει 

ολοκληρωθεί το 2022 και δεν υπάρχει καμία επίσημη ενημέρωση για το πώς θα 

αξιοποιηθεί η έκταση για την αναβάθμιση της ποιότητας της ζωής τους. 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί: 

1. Πού βρίσκεται η διαδικασία μετεγκατάστασης των φυλακών 

Κορυδαλλών; 

2. Πότε προβλέπεται να έχει ολοκληρωθεί η μετεγκατάσταση των 

φυλακών από τον Κορυδαλλό; 

3. Πόσα στρέμματα είναι ο χώρος των σημερινών φυλακών Κορυδαλλού;  

4. Η έκταση που βρίσκονται σήμερα οι φυλακές θα παραμείνει στο 

Δημόσιο ή προβλέπεται να πωληθεί σε ιδιώτες;  

5. Υπάρχει σχέδιο αξιοποίησης της έκτασης των φυλακών Κορυδαλλού 

μετά την μετεγκατάστασή τους;   

6. Αν ναι, ποιο είναι αυτό, πώς και εντός ποιου χρονικού πλαισίου θα 

υλοποιηθεί;  
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7.  Αν όχι, δεν θα έπρεπε να δρομολογείται ένα σχέδιο δεδομένου πως ο 

σχεδιασμός, η κοστολόγηση, ο διαγωνισμός ανάθεσης και η κατασκευή 

είναι χρονοβόρες διαδικασίες; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




